

SİRKÜLER (2021'79)**Konu: 01.07.2021 ila 31.12.2021 Tarihleri Arasında Vergiden İstisna Yurtiçi Harcırar Tutarları.**

31 Aralık 2020 tarihli ve 31351 Mükerrer 1 sayılı Resmi Gazete'de yayımlanan ve 1 Ocak 2021 tarihi itibarıyla yürürlüğe giren 2021 yılı Merkezi Yönetim Bütçe Kanunu'nun (H) Cetvelinde yer alan 2021 yılı Harcırar Tutarları ile Gelir Vergisi Kanunu'nun 24/2'nci maddesi düzenlemesi ve 2021 yılı Ocak Haziran dönemi memur maaş katsayıları dikkate alınarak 01 Ocak 2021 – 30 Haziran 2021 dönemi vergiden istisna yurtiçi harcırar tutarları hesaplanmış idi. .

Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali Kontrol Yönetim ve Dönüşüm Genel Müdürlüğü'nün 07.07.2021 tarihli 27998389-010.06.02-421208 sayılı genelgesinde, 01.07.2021 ila 31.12.2021 tarihleri arasında, devlet memurlarının aylık katsayısı, memuriyet taban aylığı göstergesi ile iş gücü, iş riski katsayısında yapılan artış nedeniyle; 01.07.2021 ila 31.12.2021 tarihleri arasından vergiden istisna edilen yurt içi günlük harcırar tutarları aşağıda yer almaktadırlar.

01.07.2021-31.12.2021 Dönemi İçin Geçerli Brüt Aylık Tutarı (TL)	Vergiden İstisna Gündelik Tutarı (TL)	Harcırara Esas Alınacak Sütun
4.522,26 TL ve fazlası	73.50	II
4.489,90 – 4.522,25 TL arası	61.65	III
4.094,34 – 4.489.89 TL arası	57.55	IV
3.590,91 – 4.094,33 TL arası	54.05	V
2.978,70 – 3.590,90 TL arası	47.65	VI
2.978,69 TL ve daha azı	46.35	VII

(Not: Asgari ücret, 2021 yılı için 3.577,50 TL olarak belirlendiği için, özel sektör şirketlerde/işyerlerinde çalışanların yurt içinde yapacakları seyahatlerde uygulanacak asgari harcırah tutarı; 2.978,70 TL / 3.590,90TL arasındaki brüt ücretler için belirlenen 47,65 TL/gün olacaktır.)

Bilgilerinize sunarız.

Saygılarımızla,

TÜRKERLER Bağımsız Denetim
Yeminli Mali Müşavirlik A.Ş.